

x x x x x
x x x x x

x x x x x
x x x x x



REHLAT AL SHAM
TRAVEL & TOURISM L.L.C

رحلة مميزة الى دبي

مع رحلات الشام للسياحة والسفر

اكتشف دبي واستمتع بعطلتك المميزة مع رحلات الشام للسياحة والسفر

A special trip to Dubai with Cham Travel and Tourism
Discover Dubai and enjoy your special vacation, sponsored by Al
Sham Tours and Travel

x
x
x
x
x
x
x
x

x
x
x
x
x
x
x
x

Tel : +936 43 2560442

Tel : +936 954235036

طرطوس، شارع هنالو، شرق كلية الآداب، خلف فندق الصالح

Tel : +936 43 92 93

طرطوس، شارع هنالو، شرق كلية الآداب، خلف فندق الصالح

E-mail: Rehlate.mo.tk@gmail.com



مؤسسة مويبتة
للسياحة و السفر IATA



رحلات الشام
REHLAT AL SHAM
TRAVEL & TOURISM L.L.C

رحلات الشام
REHLAT AL SHAM
TRAVEL & TOURISM L.L.C

اليوم الأول:

الانطلاق من مطار دمشق الدولي الى مطار الشارقة في الامارات العربية المتحدة
- الاستقبال في مطار الشارقة، ثم الانتقال الى الفندق لاستلام الغرف والاستراحة مع وقت حر
حيث يوجد العديد من مراكز التسوق والمطاعم في منطقة الفندق .

اليوم الثاني:

- الافطار في الفندق ،جولة في مدينة دبي الحديثة ،زيارة بروجاز دبي ، ثم برج خليفة الطابق 124/125
اشهر المعالم السياحية في دبي الامارات، واطول ناطحة سحاب في العالم بارتفاع يزيد عن 828 متر
- يمكنك زيارة اكواريوم دبي داخل المول (اختياري) او التسوق في مول دبي .
- استمتع بالعرض المسائي لنافورة دبي كل 30 دقيقة من 6:00 الى 11:00 مساءً، العودة الى الفندق.

اليوم الثالث:

- الافطار في الفندق ،الانطلاق لقضاء يوم كامل في صحراء دبي مع رحلة سفاري ،حيث لا بد
لك من الاستمتاع بهذه المفامرة والاستمتاع بسهرة جميلة مع عشاء باركيو وسط الصحراء .

اليوم الرابع:

الافطار في الفندق ثم الذهاب الى دبي ميراكل جاردن او حديقة دبي المعجزة ،وهي واحدة من
أروع الحدائق في العالم وتجربة استثنائية مع 150 مليون نوع من الورد المزهرة والمصممة بطريقة رائعة الجمال .
- مساءً الانتقال زيارة القرية العالمية حيث أنها وجه لأفضل وسائل الترفيه والتسوق وتناول
الطعام ومن أهم المعالم السياحية في البلد.
- تجمع القرية العالمية 80 ثقافة مختلفة في 26 جناحاً هذا الموسم من الحرفيين والفنانين والموسيقيين .
- العودة ليلاً الى الفندق للاستراحة .

اليوم الخامس:

- الافطار في الفندق والتوجه لزيارة ومشاهدة ذا فيوات ذا بالم في نخلة جميرة دبي حيث تسمح
لك الفرصة للتخليق فوق السحاب ومشاهدة المناظر الجميلة في النخلة
- تعد منصة ذا فيوات ذا بالم في نخلة الجميرة معلم جذب هام للسياح، حيث تقع في الطابق 52
من برج ذا بالم تاور على ارتفاع 240 متر فوق نخلة جميرة، حيث تطل المنصة على منظر
رائع يمتع عين كل من يراه، كما يمكن رؤية جزيرة النخلة بشكل كامل من جميع الاتجاهات
،هذا وتتوفر أيضاً شرفة خارجية تسمح للزوار برؤية بعيدة المدى تصل الى الخليج العربي وما
بعده، ثم زيارة مول ذا بوينت للتسوق .

- الاستمتاع مع عشاء فاخر ورحلة بحرية لمدة ساعتين في المارينا دبي ...

من نادي مرسى دبي لليخوت وعلى طول المرسى الانيق المصمم على طراز البندقية ، تتمتع
اليخوت الفاخرة باطلالة فريدة من نوعها. حيث يمكنك الاستمتاع بالمناظر الرائعة للمباني
والمنتجات ومرافق التسوق ، واطباق المأكولات العالمية في بيئة راقية .

اليوم السادس:

- الإفطار في الفندق ، يوم حر للتسوق وزيارة الأصدقاء.
رحلة لاكتشاف مدينة أبو ظبي :زيارة مسجد الشيخ زايد (توقف 60 دقيقة) ثم المرور في
سوق أبو ظبي الشعبي

- جولة سريعة في مركز المعارض الوطني ، فندق قصر الامارات
قرية التراث ، جميرة برج التحاد ثم التوقف لالتقاط الصور في قصر الشيخ .
- زيارة متحف الفن الإسلامي ، مارينا مول أبو ظبي ، كورنيش أبو ظبي
سوق السجاد ، سوق التمور ، جزيرة ياس محطة تصوير
- واخيرا زيارة عالم فيراري توقف للالتقاط الصور
- ثم القيادة عبر جزيرة السعديات والعودة الى الفندق في دبي ...

اليوم السابع:

- الإفطار في الفندق ، يوم حر للتسوق وزيارة الأصدقاء .

اليوم الثامن:

الإفطار في الفندق ثم الإنتقال الى مطار الشارقة الدولي للعودة الى سوريا





First day

Meet & Assist from shar jah Airport

Departure from Damascus International Airport to shar jah Airport in the United Arab Emirates - Reception at shar jah Airport, then transfer to the hotel to receive rooms and rest with free time, as there are many shopping center and restaurants in the hotel area

The Second day

Breakfast in the hotel - a tour of the modern city of Dubai - a visit to the Dubai frame - then the Burj Khalifa, floor 124-125 (the most famous tourist attraction in Dubai) UAE, and the tallest sky scraper in the world, with a height of more than 828 meters

you can visit the Dubai Aquarium inside the mall (optional) or shop at the Dubai mall - Enjoy the evening show of the Dubai fountain every 30 minutes from 6:00 to 11:00 pm. Back to the hotel

The third day

Desert safari Dinner

Breakfast at the hotel - Departure to spend a full day in the desert of Dubai with a safari trip, where you must enjoy this wonderful adventure and enjoy a beautiful evening with a barbecue dinner in the middle of the desert



The fourth day

Global Village - Dubai Miracle Garden

Breakfast at the hotel, then go to Dubai Miracle Garden or Dubai Miracle Garden, which is one of the most wonderful gardens in the world and an exceptional experience with 150 million types of flowering roses designed in a wonderfully beautiful way

in the evening, move to visit the Global Village, as it is a destination for the best entertainment, shopping and dining, and it is one of the most important tourist attractions in the country. The Global Village brings together 80 different cultures in 26 pavilions this season of artisans, artists and musicians - return to the hotel at night to rest



The fifth day

The view at the palm (Jumeirah) Marina Dinner Cruise

Breakfast at the hotel and go to visit and watch the view at the palm on Palm Jumeirah Dubai, where you will have the opportunity to fly above the clouds and see the beautiful scenery on the palm

The view at the palm on Palm Jumeirah is an important attraction for tourists where it is located on the 52nd floor of the Palm Tower, at an altitude of 240 meters above Palm Jumeirah, where the platform overlooks a wonderful view that pleases the eyes of every one who sees it, and the Palm Island can be seen completely from all directions, and there is also an external balcony that allows visitors to see for the range reaches the Persian Gulf and beyond. Visit the Bonnet Shopping Mall



Enjoy with a luxurious dinner and a two-hour cruise in the Marina Dubai

From the Dubai Marina Yacht Club and along the elegant Venetian-style Marina, the luxury yachts have a unique view, where you can enjoy the wonderful view of the buildings, resorts, shopping facilities, and dishes of international cuisine in an environment class



The sixth day

Abu Dhabi city tour

Breakfast at the hotel - a free day for shopping and visiting friends. A trip to discover the city of Abu Dhabi: visit the Sheikh Zayed Mosque (stop 60 minutes) and then pass through the popular Abu Dhabi Market

A quick tour of the National Palace Hotel - Heritage Village - Jumeirah Etihad Tower, then a photo stop at the Sheikh's Palace. Visiting the Museum of Islamic Art - Marina Mall Abu Dhabi - Abu Dhabi (Corniche - Carpet Market - Wine Market - Yas Island) photo station. Finally visit Ferrari World - stop to take pictures. Then drive through Saadiyat Island and return to the hotel in Dubai



The seventh day

Free day

Breakfast at the hotel - free day for shopping and visiting friends

Eighth day

Back home trip

Breakfast at the hotel, then transfer to Sharjah International Airport to return to Syria





الاسعار متضمنة:

- تذكرة السفر دمشق الشارقة دمشق
- الإقامة في الفندق 4 نجوم في منطقة برشا في دبي مع فطور صباحي بوفيه مفتوح .
- نقل من وإلى مطار الشارقة الدولي باستخدام باصات حديثة مريحة ومكيفة مع وجود مندوب للاستقبال يتكلم اللغة العربية .
- جميع التنقلات داخل مدينة دبي .
- جولة مدينة دبي الحديثة - بدون غداء- مع مندوب من الشركة + تذكرة الدخول الى برج خليفة وبرواز دبي .
- رحلة سفاري في الصحراء مع عشاء .
- تذكرة الدخول الى القرية العالمية .
- دخول الى الحديقة المعجزة .
- الرحلة البحرية وعشاء في مارينا دبي .
- جولة مدينة أبو ظبي مع كامل التنقلات .

جولات اختيارية:

يمكننا مساعدتك في حجز أي فعالية تريد حضورها في دبي .
ركوب طائرة هيلكوبتر ، أي إم جي عالم من المغامرات ، سكاى دبي ،عالم فيراري أبو ظبي .

الاسعار لا تشمل :

أي خدمة أخرى غير المذكور أعلاه ، أي طلبات شخصية أو جولات إختيارية .

إجراءات التقدم للحصول على التأشيرة للجنسية السورية فقط: الاوراق المطلوبة :

- صورة ملونة واضحة لجواز السفر صالح أكثر من 6 أشهر الصفحة الاولى و الثانية مع الغلاف الداخلي .
- صورة شخصية بخلفية بيضاء بدون نظارات .
- ملاحظة :

في حال رفض التأشيرة يتم اقتطاع غرامة
في حال تم إلغاء السفر من قبل المسافر .لا يمكن استرداد المبلغ في حال تم حجز الفنادق وتثبيت
الرحلة يرجى مراجعة قسم العطلات

Prices included

- . travel ticket Damascus shar jah Damascus
- . A visa issued by the company's offices
- . Accommodation in a 4-start hotel in AL Barsha , Dubai with an open buffet breakfast
- . Transfer to and from shar jah internaional Airport using modern conditioned buses , with an Arabic – speaking receptionist
- . All transportation in Dubai
- . Modern Dubai city tour without lunch with a repres entative from the company + entry ticket to Bur j khalifa and Dubai frame
- . Desert safari with dinner
- . Entrance ticket to the global village
- . Entrance to the Miracle Garden
- . Dubai Marina cruise and dinner
- . Abu Dhabi city tour with fall transfers

Optional Tours

- . we can help you book any event you want to attend in Dubai
- . Helicopter- IMG worltds of Adventure – ski Dubai – ferrari world Abo Dhabi

Price do not include

- . Any other ser vices mentioned above- any personal requests or optional tours
- . procedures for applying for a visa for syrian nationality only

Paper work

- . A clear color copy of the passport, valid for more than 6 months , the fist and second . with the inner cover
- . A personal photo with a white background without glasses

Note

If the visa is refused, a fine of () per person will be deducted from the amount paid

In the event that travel is can celed by the traveler the amount cannot be refunded if hotels are booked and the flight is confirmd - please refer to the holidays section

